

## September 1, 2019

Call to Worship: Matthew 5:21-26 <sup>22</sup> But I say to you that everyone who is angry with his brother will be liable to judgment; whoever insults his brother will be liable to the council; and whoever says, 'You fool!' will be liable to the hell of fire.

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Feed the Children

### Membership Class 10:00am

Order of Service

Praise & Worship/Singing	Mr. John K Froese
Welcome/Announcements	Mr. Frank Reimer
Congregation (Offering)	Mr. John K Froese
Message (Jesus said: "Don't Allow Anger to Control You")	Pastor Diedrich Harms
Closing Song/Blessing	Mr. John K Froese/ Pastor Diedrich Harms

### Activities for the Week of September 1-7

- ❖ Today 1:30pm Youth meet at Church to go watch the movie Overcomer, Please bring \$25
- ❖ Wednesday 9:00am Ladies Devotion/ Prayer Time (Mrs. Anna Fehr)  
10:00am Sewing Circle at the Fellowship Hall
- ❖ Wednesday 7:30pm Bible Study/Youth at Fellowship Hall
- ❖ Thursday 8:00pm Choir Practice
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting

### Upcoming Events & Announcements

1. Peter and Margaret Reimer say Thank you for all the visits, meals, and prayers they have received.
2. John and Cornella Schmitt say Thank you for all the visits, meals, and gifts, they have received.
3. Abe and Annie Fehr say Thank you for all the prayers they have received and are asking for continued prayer, also let's continue to pray for Mr. Johan Froese who is still in the ICU in Lubbock.
4. September 21<sup>st</sup> at 7:30pm The Youth has prepared a Praise & Worship and Talent night, everyone is invited.

### Pray For...

1. Wisdom and Guidance for September Elections.
2. Continued spiritual growth for the Paraguay MEC.

## September 1, 2019

Aufruf zur Anbetung: Matthäus 5:21-26 <sup>22</sup> Doch ich sage euch: Schon wer auf seinen Mitmenschen zornig ist, gehört vor Gericht. Wer zu ihm sagt: ›Du Schwachkopf!‹, der gehört vor den Hohen Rat, und wer ihn verflucht, der verdient es, ins Feuer der Hölle geworfen zu werden.

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht nach Feed the Children

### Mitgliedschaftsklasse 10:00am

Programm des Gottesdienstes

Lob & Anbetung/Gesang	Mr. John K Froese
Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. Frank Reimer
Versammlung (Opfer)	Mr. John K Froese
Botschaft (Jesus sagte: „Lass Nicht zu dass Zorn Dich Regiert“)	Pastor Diedrich Harms
Schlusslied/Segen	Mr. John K Froese/Pastor Diedrich Harms

### Pläne für diese Woche von September 1-7

- ❖ Heute 1:30pm Jugend trifft sich bei der Kirche, um den Film Overcomer zu sehen, bitte bringt \$25 mit
- ❖ Mittwoch 9:00am Frauen Andacht/Gebetzeit (Frau Anna Fehr)  
10:00am Nähkreis im Gemeinschaftssaal
- ❖ Mittwoch 7:30pm Bibel Stunde/Jugend im Gemeinschaftssaal
- ❖ Donnerstag 8:00pm Chorprobe
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen

### Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Peter und Margaret Reimer bedanken sich für die Besuche, Mahlzeiten, und Gebete die sie erhalten haben.
2. John und Cornella Schmitt bedanken sich für die Besuche, Mahlzeiten, und Geschenke, die sie erhalten haben.
3. Abe und Annie Fehr bedanken sich für die Gebete, die sie empfangen haben, und bitten um weiter für ihnen zu beten, lasst uns auch weiterhin für Johan Froese beten, der noch in die ICU in Lubbock ist.
4. Den 21. September um 7:30pm hat die Jugend ein Lob & Anbetung und Talentabend vorbereitet, ein jeder ist eingeladen.

### Betet Für...

1. Weisheit und Leitung für die Wahlen im September.
2. Weiteren Geistlichen Wachstum für das Paraguay MEC.

